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P R  O  T  O  K  Ó  Ł     Nr XVI/2016 

z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  27 stycznia 2016 r. 

w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Zwierzynie 

         

 

           Na 15 radnych na Sesji RG obecnych było 13 radnych (nieobecny radny Mirosław 

Gniewczyński i radny Jarosław Skiba). 

Ponadto udział w Sesji RG wzięli : 

1. Tomasz Marć – Wójt Gminy Zwierzyn 

2. Andrzej Wiśniewski – Sekretarz Gminy Zwierzyn 

3. Ligia Kowalczyk-Piątek – Skarbnik Gminy Zwierzyn 

4. Wiesława Kowalewska – Inspektor ds. budownictwa i gospodarki przestrzennej w UG 

Zwierzyn 

5. Mateusz Ostapiuk – Inspektor ds. zamówień publicznych i dróg w UG Zwierzyn 

6. Krzysztof Kęcik – Inspektor ds. wojskowych, OC i p. poż. W UG Zwierzyn 

7. Eugeniusz Krzyżanowski – radny Rady Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego 

8. Izabela Borkowska – Kierownik GZOPO w Zwierzynie 

9. Marzena Zasuwik – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Drezdenku 

10. Wanda Szumna przedstawiciel Powiatowego Centrum Zdrowia Sp. z o.o. Szpital 

Powiatowy w Drezdenku 

11. Sołtysi wsi wg załączonej do protokołu listy obecności. 

 

Porządek obrad: 

 

1) Otwarcie XVI zwyczajnej sesji i stwierdzenie quorum.  

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3) Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

4) Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

5) Analiza warunków utworzenia i funkcjonowania  Podstawowej Opieki Zdrowotnej na 

terenie gminy Zwierzyn. 

6) Analiza poniesionych w 2015r. wydatków na wynagrodzenia nauczycieli w 

odniesieniu do wysokości średnich wynagrodzeń, o których mowa w art. 30 ust. 3 

Karty Nauczyciela oraz średniorocznej struktury  zatrudnienia nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego. 

7) Sprawozdanie z zakresu ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy Zwierzyn za 

2015r. 

8) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)   przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Zwierzyn”.  

b) zmieniającej uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych szkół, publicznych i niepublicznych przedszkoli, a także innych 

niepublicznych form wychowania przedszkolnego, prowadzonych przez inny niż 

Gmina Zwierzyn organ oraz trybu i zakresu przeprowadzenia kontroli prawidłowości 

wykorzystania udzielonej dotacji. 

9) Interpelacje, wnioski, zapytania radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i 

zapytania radnych. 

10) Interpelacje, wnioski i zapytania sołtysów oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i 

zapytania sołtysów. 

11) Wolne wnioski i informacje. 
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12) Zamknięcie XVI zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

1. Otwarcie XVI zwyczajnej sesji i stwierdzenie guorum. 

 

             Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 13
06 

otworzyła Urszula Kruszyna 

wiceprzewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn i stwierdziła, że na 15 radnych Rady Gminy 

Zwierzyn na sali obrad obecnych jest 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał 

- listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu.  

 

Następnie wiceprzewodnicząca RG powitała radnych i zaproszonych gości. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad 

 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn przedstawiła porządek obrad i 

poinformowała, że w ramach autopoprawki przewodniczący RG wprowadził  do porządku 

obrad po punkcie 8a projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu udzielania i 

rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół, publicznych i niepublicznych przedszkoli, a 

także innych niepublicznych form wychowania przedszkolnego, prowadzonych przez inny niż 

Gmina Zwierzyn organ oraz trybu i zakresu przeprowadzenia kontroli prawidłowości 

wykorzystania udzielonej dotacji. Następnie zapytała, czy jest wniosek ze strony radnych 

odnośnie wprowadzonej autopoprawki oraz zmiany porządku obrad. Radni nie zgłosili 

wniosku o zmianę porządku obrad.  

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG poddała pod głosowanie porządek obrad z 

wprowadzoną autopoprawką. Porządek obrad radni przyjęli jednogłośnie, za jego przyjęciem 

głosowało 13 radnych. Następnie wiceprzewodnicząca RG poinformowała,  że wprowadzony 

projekt uchwały do porządku obrad otrzymuje punkt 8b. 

 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

              Tomasz Marć wójt gminy przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Urszula Kruszyna  wiceprzewodnicząca RG otworzyła dyskusję.  

 

Dorota Kruszyna stwierdziła, że nie jest prawdą to, co wójt przekazał w swoim sprawozdaniu, 

że w sprawy służby zdrowia na terenie gminy Zwierzyn zaangażowane zostały osoby, m.in. 

radni do informowania o panującej sytuacji. Twierdziła, że radni nie mieli na ten temat żadnej 

informacji. Sytuacja była rzeczywiście zła, jak można było do niej dopuścić. Trzeba było 

zrobić wszystko, żeby doktor K. Bartnicką zatrzymać, albo chociaż przedłużyć jej pobyt u 

nas. 

 

Tomasz Marć stwierdził, że nie powiedział, że wszyscy radni, ale , że radni, gdyż uważał, że z 

ich strony robiło się dużo. Wyjaśniając, stwierdził, że dr Konowalczyk miał przejąć praktykę 

lekarską po dr Bartnickiej, a o jego rezygnacji dowiedział się dopiero 5 stycznia br. 

 

Stefania Sierocińska stwierdziła, że widomo, że na terenie gminy Zwierzyn nie ma 

podstawowej opieki zdrowotnej, ale wójt wiedział o wcześniejszych zaleceniach Sanepidu. 

Czy były one zrealizowane do końca (ubytki w podłodze, brak ciepłej wody, fetor). Teraz 

robione jest wszystko, czy nie można było tych czynności wykonać wcześniej. 
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Tomasz Marć w sprawie fetoru wyjaśnił, że ktoś przykrył blachą kanał wentylacyjny. W 

sprawie usuwania usterek stwierdził, że uwagi, które otrzymali w pierwszym etapie zostały 

usunięte. Odnośnie podłogi poinformował, że nie było na nią środków. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że Sanepid nigdy nie kontrolował gminy, 

tylko zakład opieki zdrowotnej. Gdy poszła informacja o zmianie podmiotu prowadzącego 

opiekę zdrowotną na terenie gminy Zwierzyn przeprowadzono szczegółową kontrolę. Jego 

zdaniem więcej inicjatywy powinien przejąć podmiot, który miał świadczyć usługi na naszym 

terenie. Oznajmił, że nie umywa rąk i nie twierdzi, że gmina zrobiła totalnie wszystko, ale nie 

jest to tylko ich wina z powodu tej sytuacji. 

 

Dorota Kruszyna poinformowała, że jeżeli ona zgłasza uwagi, to nie są jej uwagi, tylko jest to 

głos mieszkańców. 

 

Renata Marcińczak poinformowała, że dr Bartnicka brała wszystko na swoje barki, gdyż jak 

potrzebna była pomoc ze strony gminy, to usunięcie jakiejkolwiek usterki trwało 

niejednokrotnie bardzo długo. Sytuacja, jaka dotknęła gminę odnośnie dostępu do świadczeń 

zdrowotnych, jest chyba przestrogą na przyszłość. 

 

Stefania Sierocińska stwierdziła, że w ośrodku zdrowia w Zwierzynie zrobiło się już bardzo 

przyjemnie, nie gorzej, jak w Starym Kurowie. Wskazówka, jaką zaproponowała przy 

zawieraniu umowy, to należałoby wpisać, co jest po stronie właściciela, a co po stronie 

dzierżawcy. 

 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 3. 

 

 

4.  Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG poinformowała, że informacja przygotowana 

przez przewodniczącego RG została skserowana i przekazana radnym (informacja w 

załączeniu do protokołu). Następnie otworzyła dyskusję.  

 

Stefania Sierocińska zadała pytanie, czy przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn czyta 

uważnie protokół przed jego wyłożeniem. 

 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG, poinformowała, że inspektor ds. obsługi rady 

gminy twierdzi, że czyta. Następnie zamknęła dyskusję i punkt 4.  

 

5. Analiza warunków utworzenia i funkcjonowania  Podstawowej Opieki Zdrowotnej na 

terenie gminy Zwierzyn. 

 

 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG poinformowała, że na temat utworzenia i 

funkcjonowania Podstawowej Opieki Zdrowotnej na terenie gminy Zwierzyn wiele 

powiedziano w punkcie 3. Następnie otworzyła dyskusję.  
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Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy podziękował przybyłym na sesję RG przedstawicielom 

instytucji związanym z funkcjonowaniem służby zdrowia na terenie gminy Zwierzyn. 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG zamknęła dyskusję  i punkt 5. 

 

6. Analiza poniesionych w 2015r. wydatków na wynagrodzenia nauczycieli w odniesieniu 

do wysokości średnich wynagrodzeń, o których mowa w art. 30 ust. 3 Karty Nauczyciela 

oraz średniorocznej struktury  zatrudnienia nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego. 

 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG poinformowała, że informacja odnośnie analizy 

poniesionych w 2015r. wydatków na wynagrodzenia nauczycieli w odniesieniu do wysokości 

średnich wynagrodzeń, o których mowa w art. 30 ust. 3 Karty Nauczyciela oraz 

średniorocznej struktury  zatrudnienia nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego została przesłana radnym w materiałach sesyjnych (informacja w załączeniu do 

protokołu). Następnie otworzyła dyskusję.  

 

Stefania Sierocińska stwierdziła, że jeżeli nauczyciel nie wypracuje godzin, to urząd dopłaca 

do średniej, zadając pytanie na ile osób przypada wypłacona kwota 5524,45 zł. 

 

Izabela Borkowska kierownik GZOPO odpowiedziała, że były to osoby zatrudnione na część 

etatu, tylko jeden nauczyciel zatrudniony od września na cały etat. 

 

Andrzej Wiśniewski stwierdził, że nie zawsze tak jest. Jeżeli wiemy o takiej sytuacji 

wcześniej, to świadomie zwiększamy godziny zajęć, żeby nie płacić za nic. 

 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG zamknęła dyskusję  i punkt 6. 

 

7. Sprawozdanie z zakresu ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy Zwierzyn za 

2015r. 

 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG poinformowała, że sprawozdanie z zakresu 

ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy Zwierzyn za 2015r. zostało przesłane radnym w 

materiałach sesyjnych (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). Następnie otworzyła 

dyskusję.  

 

Włodzimierz Nobis stwierdził, że w sprawozdaniu ujętych jest 260 zdarzeń, zadając pytanie, 

czym to jest spowodowane, dlaczego liczba wzrosła w stosunku do roku ubiegłego. 

 

Krzysztof Kęcik inspektor w UG Zwierzyn odpowiedział, że wynika to z warunków 

atmosferycznych, jakie panowały w ubiegłym roku (wrześniowa wichura, susza, wyjazdy 

związane z dowożeniem wody). 

 

Dorota Kruszyna stwierdziła, że w punkcie likwidacja pożarów 68 wyjazdów, ilość godzin 

nie zgadza się liczbowo. 

 

Krzysztof Kęcik odpowiedział, że to wynika z zaokrągleń. 

 

Grzegorz Kuchciński zapytał, czy zostały zrealizowane zadania, które były zalecone podczas 

objazdowej komisji RG Zwierzyn. 
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Krzysztof Kęcik odpowiedział, że na dziś nie jest rozwiązany problem udostępniania remizy 

piłkarzom w Górecku. 

Grzegorz Kuchciński poinformował, że on wspomniał, żeby udzielić w tym zakresie pomocy. 

 

Jacek Warchał zapytał, czy były robione rozeznania w zakresie szkoleń w jednostkach i co z 

tymi strażakami, którym kończą się szkolenia medyczne. 

 

Krzysztof Kęcik odpowiedział, że szkolenia są organizowane. Zainteresowanie jest jakie jest. 

Jednostka może być dysponowana wtedy, kiedy ma 6 strażaków gotowych do wzięcia udziału 

w akcji. 

 

Jacek Warchał zapytał, co z umowami wolontariatckimi. 

 

Krzysztof Kęcik odpowiedział, że wszystko po wyborach. 

 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG zamknęła dyskusję  i punkt 7. 

 

O godz. 14
30 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG ogłosiła 10 minutową przerwę w 

obradach. 

O godz. 14
45

 zostały wznowione obrady. 

 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

   a) przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Zwierzyn”  
 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn poinformowała, że na sali 

obrad obecnych jest 13 radnych. 

 

Grzegorz Kuchciński wiceprzewodniczący Komisji Społecznej Rady Gminy Zwierzyn 

odczytał opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Planu gospodarki 

niskoemisyjnej dla Gminy Zwierzyn”  (opinia nr 81/2016 w załączeniu do protokołu).  

 

Mariusz Krzyżanowski wskazał na błędy pisarskie w projekcie uchwały na stronie 16 i 117 

Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Zwierzyn. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że to ewidentne błędy i zostaną 

poprawione. 

 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG zamknęła dyskusję poddała projekt uchwały w 

sprawie przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Zwierzyn” pod głosowanie. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 

radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr XVI/93/2016. (Uchwała w załączeniu do 

protokołu). 

  

     b) zmieniającej uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych szkół, publicznych i niepublicznych przedszkoli, a także innych 

niepublicznych form wychowania przedszkolnego, prowadzonych przez inny niż Gmina 

Zwierzyn organ oraz trybu i zakresu przeprowadzenia kontroli prawidłowości 

wykorzystania udzielonej dotacji 
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Grzegorz Kuchciński wiceprzewodniczący Komisji Społecznej Rady Gminy Zwierzyn 

odczytał opinię odnośnie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu udzielania i 

rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół, publicznych i niepublicznych przedszkoli, a 

także innych niepublicznych form wychowania przedszkolnego, prowadzonych przez inny niż 

Gmina Zwierzyn organ oraz trybu i zakresu przeprowadzenia kontroli prawidłowości 

wykorzystania udzielonej dotacji  (opinia nr 82/2016 w załączeniu do protokołu).  

 

Stefania Sierocińska zapytała, dlaczego zmieniamy uchwałę. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że projekt uchwały został wywołany 

przez RIO w Zielonej Górze. Po konsultacji telefonicznej z RIO uzgodnił, że projekt uchwały 

zostanie przedłożony Radzie do zmiany na najbliższej sesji, w celu uniknięcia rozstrzygnięcia 

nadzorczego.  

 

Stefania Sierocińska zauważyła, że w projekcie uchwały mowa o niepublicznych szkołach, 

których na naszym terenie nie ma. 

 

Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że na razie nie ma , ale takie samo rozliczenie dotyczy 

niepublicznych, jak i publicznych szkół. 

 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG zamknęła dyskusję poddała projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

szkół, publicznych i niepublicznych przedszkoli, a także innych niepublicznych form 

wychowania przedszkolnego, prowadzonych przez inny niż Gmina Zwierzyn organ oraz trybu 

i zakresu przeprowadzenia kontroli prawidłowości wykorzystania udzielonej dotacji pod 

głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało 13 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr XVI/94/2016. (Uchwała w 

załączeniu do protokołu). 

 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG zamknęła punkt 8. 

   

9. Interpelacje, wnioski, zapytania radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i 

zapytania radnych. 

                     

Dorota Kruszyna: 
 w imieniu kilku mieszkańców sołectwa Górecko wynajmujących mieszkania komunalne 

zadała pytanie, dlaczego co roku podnoszony jest czynsz za mieszkania, informując, że mają 

oni o to pretensje, gdyż gmina nigdy nic nie naprawiała w tych mieszkaniach,  

 w związku z faktem, że w niedzielę ministrant rozdawał informację odnośnie dowozu do 

szkoły w Górkach Noteckich zapytała, czy temat szkoły w Gościmcu jest już przesądzony i 

kto finansuje ten autobus, 

 prosiła o wyjaśnienie, kto zdecydował o zamontowaniu w świetlicy wiejskiej drzwi łączących 

salę główną z pomieszczeniem przy toaletach z klamką po jednej stronie. Jest to uciążliwe, 

gdyż osoba opuszczająca pomieszczenie, nie ma możliwości powrotu po ich zamknięciu. 

   

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy udzielając odpowiedzi poinformował, że Rada nie podejmuje 

bezpośrednio uchwały odnośnie zwiększenia czynszu za lokale komunalne. Wójt realizuje zadania w 

zakresie gospodarki mieszkaniowej i w związku z tym raz w roku za trzymiesięcznym 

wypowiedzeniem może zmienić stawkę czynszową. Wpływy  z czynszów powinny wystarczyć na 

utrzymanie tych lokali. 

 

Tomasz Marć wójt gminy poinformował, że o kursach autobusów nic mu nie wiadomo. Ostateczną 
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decyzję w sprawie szkoły w Gościmcu podejmie Rada. 

 

Andrzej Wiśniewski stwierdził, że bez uchwały Rady, mimo wszelkich naszych starań, nie może być 

przekazania szkoły dla stowarzyszenia. Odnośnie drzwi na sali  poinformował, że takie zostały 

wprowadzone do projektu, tak było w dokumentacji. Dlaczego takie należy to sprawdzić i wówczas 

udzielę odpowiedzi. 

 

Eugeniusz Krzyżanowski były wójt gminy zabrał głos w  sprawie drzwi na sali wiejskiej w 

Górecku, informując, że zamontowanie właśnie takich drzwi, to nie ich wymysł, tylko wymóg 

przepisów o ochronie przeciwpożarowej. Wszystko było zrobione zgodnie z projektem, który 

uzgadniany był z przedstawicielem straży pożarnej.  Przez 5 lat nie mogą one być zmienione, 

gdyż zadanie było dofinansowywane ze środków unijnych.  

Dorota Kruszyna prosiła o udostępnienie dokumentacji uzasadniającej zamontowanie takich drzwi, 

twierdząc, że jest to uciążliwe dla użytkowników. 

 

Anna Ryś-Konieczna: 
 pytała, kto jest odpowiedzialny za drogę pieszo-rowerową Zwierzyn-Przyłęg i dlaczego nie 

jest ona odśnieżana,  

 ponownie prosiła o wyrównanie i ubicie drogi między posesją p. Grzechowiak a posesją p. 

Siuda ul. Leśna i Spokojna, gdyż mieszkańcy skarżą się, że auta i grzęzną i psują się ich 

podwozia,  

 wskazała na oberwaną sygnalizację świetlną przy przejeździe kolejowym, jadąc od strony 

Górek Noteckich,  

 ponownie  prosiła o podcięcie gałęzi lip na ul. Wojska Polskiego, Noteckiej i Wiejskiej w 

Zwierzynie, które wiszą i zagrażają bezpieczeństwu,  

 ponowiła temat sprzątania poboczy, 

 zapytała, jak wygląda współpraca z CIS, jakie korzyści ma z niej gmina, jak to jest 

rozliczane, Czy ktoś rozliczył poprzedni CIS, co się stało z wyposażeniem, które było na ich 

stanie. 

 

Tomasz Marć wójt gminy poinformował, że ciąg pieszo-rowerowy, wiszące gałęzie przy 

drogach powiatowych i pobocza to sprawy powiatu. Z CIS została podpisana umowa na 

zakres robót takich, jak sprawy porządkowe na terenie gminy, grabienie gałęzi, opróżnianie 

koszy, sortowanie śmieci na cmentarzu, obsługa kaplicy i szereg innych. Zależy nam na 

współpracy, żeby tymi pracami nie musiał bezpośrednio zajmować się urząd. 

 

Eugeniusz Krzyżanowski dodał, że przed odejściem rozliczył się z udostępnianego przez 

gminę sprzętu dla CIS. Były to 2 kosiarki i zagęszczarka. 
 

Grzegorz Kuchciński: 
 poinformował, że mieszkańcy proszą o wymianę tablicy ogłoszeniowej na ul. Kolejowej 

(obok sklepu p. Koszyka) w Górkach Noteckich  

 prosił o interwencję w Starostwie Powiatowym w sprawie wycinki drzew na drodze Górki 

Noteckie- Przyłęg,  

 wnioskował o ustawienie pojemników na śmieci w miejscach użyteczności publicznej na 

terenie gminy, gdyż sprawa jest bagatelizowana przez urząd,  

 prosił o uzyskanie informacji od PKP, dlaczego rozpoczęta rozbiórka płotu w Górkach 

Noteckich została przerwana. 

 

Włodzimierz Nobis: 
 stwierdził, że na poprzedniej sesji prosił, żeby ubytki w drogach uzupełniać czymś twardym, 

a sekretarz uznał, że będzie to robione równiarką, Jego zdaniem nie daje to efektu. 
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Wydawane są na pewno mniejsze pieniądze, ale jego zdaniem są one stracone. Proponował, 

żeby zrobić raz a porządnie kawałek drogi, do której nie będzie się już wracać, a wówczas 

będzie można robić następne odcinki. 

 

 poinformował o wyrwanym znaku drogowym  na drodze dla rowerów od strony Przysieki 

 ponownie zgłosił brak światła przy przejeździe kolejowym w Górkach Noteckich, 

 poinformował o zapadniętych płytkach w chodniku koło posesji p. Roguta, informując, że 

drogą tą uczęszczają dzieci do szkoły i może dojść do wypadku,  

 wskazał na dziurawe drogi (zakręt ul. Santockiej i przy mostku w Górkach Noteckich oraz 

droga wewnętrzna w miejscowości Brzezinka).  

 

Stefania Sierocińska:  
 wskazała na ubytki na ul. Wojska Polskiego w Zwierzynie i przewrócone znaki drogowe,  

 prosiła o podcięcie gałęzi wzdłuż chodnika na ul. Wojska Polskiego,  

 zapytała kiedy będą wywożone śmieci z cmentarzy. 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że śmieci zostaną zlecone do wywozu, opóźniają go, gdyż każdy 

wywóz, to dodatkowe koszty. Gałęzie należy popodcinać, dziury w drodze zostaną zgłoszone 

do powiatu. W sprawie chodnika koło posesji p. Roguta poinformował, że należy poczekać na 

pogodę. Znaki drogowe spróbują odrestaurować przy pomocy pracowników CIS. W sprawie 

płotu w Górkach Noteckich nie ma żadnej informacji, po jej uzyskaniu zostanie udzielona 

odpowiedź pisemna. 

O godz. 16
00 

salę obrad opuściła  radna Renata Wąsik. 

 

Urszula Kruszyna: 
 w imieniu swoich wyborców w związku z trudną sytuacją w służbie zdrowia poinformowała, 

że jest możliwość przekazania dla ewentualnego zabezpieczenia mieszkania dla lekarza 

lokalu przy ośrodku zdrowia, gdyż  mieszkania te zostały wybudowane z zamysłem dla 

pracowników Ośrodka Zdrowia w Zwierzynie. Niektóre są już sprzedane, ale są takie, za 

które nie opłacany jest czynsz,  

 prosiła o podcięcie drzew na cmentarzu. 

 

Tomasz Marć poinformował, że o drzewach na cmentarzu pamięta i na pewno będą podcięte. 

Mieszkanie rzeczywiście jest zadłużone, nie ma woli odpracowania tego długu, będą podjęte 

działania w tym kierunku.  

 

Andrzej Wiśniewski stwierdził, że są to mieszkania komunalne, które podlegają innym 

prawom, niż mieszkania służbowe. 

 

Urszula Kruszyna prosiła o podcięcie gałęzi przy posesji p. Kuczyńskiej. 

 

Tomasz Marć stwierdził, że gmina robi wiele rzeczy, gdyż mieszkańców, to nie interesuje, ale 

nie możemy tak do końca, gdyż na wszystko potrzebne są środki finansowe. 
 

Monika Łohunko stwierdziła, że mówiono o wywózce śmieci raz na dwa tygodnie, obecny 

grafik wywozu nadal przewiduje raz na tydzień, czy to ma sens. 
 

Tomasz Marć odpowiedział, że ze śmieciami nie jest tak, jak powinno. Gmina przymierza się 

do zmiany odbiorcy odpadów komunalnych i chcemy obrać kierunek, żeby bezpośrednio 

wozić śmieci na wysypisko. Uwaga radnej jest słuszna, powinno się to zmienić. 
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Robert Wcisło: 

 wnioskował, żeby pilnie zabezpieczyć dziurę wielkości 1m
2 

w pasie ścieżki 

rowerowej przy sali wiejskiej w Przysiece,  

 wskazał na uszkodzony słup, który trzyma się tylko na zbrojeniu na pierwszym łuku 

w Przysiece w stronę Zwierzyna,  

 poinformował o wyrwanym znaku  na początku ścieżki rowerowej za posesją p. Wit, 

 wskazał na liczne dziury i wyboje przed mostem (zjazd z drogi powiatowej w 

kierunku byłego zakładu w Przysiece). Wszystkie wnioski zgłosił wyłącznie na 

piśmie. 

 

Renata Wąsik prosiła o wywóz śmieci z dużego kontenera ustawionego na cmentarzu w 

Gościmcu (wniosek zgłoszony wyłącznie na piśmie). 

 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG zamknęła punkt 9. 

 

10) Interpelacje, wnioski i zapytania sołtysów oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski   

     i zapytania sołtysów. 

 

Wojciech Basiński sołtys sołectwa Zwierzyn I -Sierosławice wnioskował o: 

 o uwzględnienie podczas rozmów z operatorem ENEA nowych punktów świetlnych 

w Sierosławicach od posesji p. Króla w kierunku posesji p. Semczyszyna oraz wzdłuż 

ulicy, przy której mieszkają p. Gawrych i Szafranek. 

 wyrównanie asfaltu przy ul. Szkolnej w Zwierzynie, 

 uwzględnienie pomieszczenia na salę sołecką w pracach projektowych związanych z 

planowaniem budowy nowej remizy strażackiej, gdyż takiego brakuje na terenie 

sołectwa. Istniejący GOK mimo pozytywnej współpracy nie jest w stanie 

zabezpieczyć sali na potrzeby sołectwa. Jego zdaniem wybudowanie sali w 

nowobudowanej remizie przyczyniłoby się do poprawy więzi lokalnych 

społeczeństwa (wniosek złożony wyłącznie pisemnie), 

 udostępnienie na potrzeby sołectwa pomieszczeń po byłym posterunku policji, gdzie 

tymczasowo mogłyby odbywać się spotkania mieszkańców, szkolenia itp. (wniosek 

złożony wyłącznie pisemnie). 

 

Tomasz Marć w sprawie oświetlenia poinformował, że wszystko rozbija się o pieniądze, 

przymierzamy się do wymiany żarówek na oświetlenie LED. 

 

Elżbieta Saliwon sołtys sołectwa Sarbiewo prosiła o uporządkowanie przystanków 

autobusowych (wniosek złożony wyłącznie na piśmie). 

 

Janusz Lessnau sołtys sołectwa Górecko wnioskował o:  

 rozebranie starej sali w Górecku, której stan techniczny zagraża bezpieczeństwu, 

proponując zgruzowanie jej, a materiał wykorzystać na podbudowę dróg. Natomiast 

sam plac można wystawić na sprzedaż, co zrekompensuje koszty rozbiórki, 

 udzielenie informacji dla mieszkańców gminy, jakimi środkami gmina dysponuje na 

bieżące utrzymanie dróg, których stan po zimie jest fatalny,  

 prosił o złożenie wniosku do powiatu o lepsze zadbanie o drogę powiatową do 

miejscowości Górecko, gdyż powiat twierdzi, że nie ma pieniędzy na nową drogę, to 

niech chociaż zadba należycie o to, co z tej drogi zostało. Wszystkie wnioski złożył 

wyłącznie na piśmie. 
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Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG zamknęła punkt 10. 

 

11.  Wolne wnioski i informacje. 
 

Stefania Sierocińska przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn odczytała 

sprawozdanie pokontrolne komisji z przeprowadzonej kontroli w Urzędzie Gminy Zwierzyn 

w dniu 11 stycznia 2016r. (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

O godz. 16
30 

salę obrad opuścił radny Grzegorz Kuchciński. 

 

Urszula Kruszyna  wiceprzewodnicząca odczytała pismo od Piotra Brombera p.o. dyrektora 

Lubuskiego Oddziału Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia w Zielonej Górze 

(pismo w załączeniu do protokołu). 

 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG zamknęła punkt 11. 

 

12. Zamknięcie XVI zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

         Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn 

Urszula Kruszyna o godzinie 16
40

 zamknęła obrady XVI zwyczajnej Sesji Rady Gminy 

Zwierzyn. 

 

 

     Protokółowała:                                                                 P r z e w o d n i c z y ł a : 

Inspektor ds. obsługi RG                                        Wiceprzewodnicząca  Rady Gminy Zwierzyn 

 

Marzena Kaczmarek                                                                Urszula Kruszyna 
 

 

 


